
 

 

 

 

 

Betreft: Verslag algemene ledenvergadering DOS’37  

Datum: 30 november 2022 aanvang 20:00 uur 

Aanwezig:  

Afwezig met kennisgeving: Jan Aalderink (verjaardag) 

 

Agenda 
1. Opening 

Voorzitter opent de vergadering na technische strubbelingen.  
 

2. Ingekomen stukken / algemene mededelingen 
Voorzitter staat stil bij de overledenen. 
Voorzitter noemt een lichte groei van het ledenaantal ondanks Corona. 

 
3. Jaarverslag financiën en begroting 

De cijfers over het afgelopen seizoen vallen niet tegen. De diverse inkomsten  zoals 
sponsors hebben daaraan bijgedragen, maar ook acties zoals de Grote  Clubactie en 
de Rabo Actie. De energieprijzen stijgen, maar we zijn blij met een vast contract en 
de investering van zonnepanelen.  
 
De begroting voor het komend seizoen laat een groei zien waarbij de kantine een 
substantiële bijdrage aan levert. Vanuit de vergadering wordt gevraagd wat de 
stijgingen qua prijzen en volume betekenen voor de kantine omzet. Het is koffiedik 
kijken naar de onkosten voor het komend seizoen. Ondank dat verwachten we op 
een plus uit te komen van circa 10.000 euro.  

 
4. Verslag kascommissie 

Han Dollen deelt de complimenten aan het bestuur en de sponsorcommissie 
 

5. Benoeming kascommissie.  
We hebben al een tijdje dezelfde kascommissie en we zien graag nieuwe leden voor 
de kascommissie en de voorzitter vraagt vanuit de vergadering deelname en Mathieu 
Entjes geeft zich op. Mathieu krijgt applaus van de vergadering.  
 

6. Beleidsvisie 2023-2027 
De voorzitter beschrijft het proces van de totstandkoming van de Visie en licht de 
inhoud toe. Vanuit de vergadering wordt gevraagd hoe de doelstellingen behaald 
worden, zoals het 1e elftal. Tussen de regels door druppelt het sentiment door of we 
met een herkenbaar 1e elftal ook met eigen spelers wellicht moeten accepteren dat 
de 2e klasse de plek voor DOS’37 is.  

 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 

7. Jeugdbeleidsvisie 2023-2027 en opleidingsplan Jeugd 2023-2024 
John Zwier neemt het woord als Jeugdvoorzitter over de Jeugdbeleidsvise en het 
opleidingsplan. Hij beschrijft het proces dat doorlopen is met de jeugdcommissie en 
technische commissie. Ook wordt hier vanuit de vergadering veel betrokkenheid 
getoond bij kernwaarden van DOS’37 hoe jonge trainer behouden worden voor de 
club en hoe er vroeg intern gescreend wordt op voetbalkwaliteiten.   

 
8. Rondvraag 

Vanuit de vergadering wordt gevraagd hoe het tot stand is gekomen dat  DOS’37 
participeert in de exploitatie van De Stamper. Voorzitter licht toe dat de gemeente 
DOS’37 heeft benaderd ivm de toekomstige sluiting en een tekort aan vrijwilligers in 
De Stamper. DOS’37 neemt samen met Amicitia de exploitatie op zich tot de 
volledige sluiting van De Stamper een feit is.  
 
Er wordt een vraag gesteld over de clubpassen voor betalen. Vrijwilligers zoals 
scheidsrechters hebben geld gekregen op deze pas al toeslag voor de functie.  

 
9. Sluiting 

Niets meer aan de orde en de voorzitter bedankt de aanwezigen en geeft aan dat er 
nog een consumptie namens het bestuur genuttigd kan worden.  


